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ЛОНДОН - Бриселу је стало да дијалог Приштине и Београда почне што пре, али имајући
у виду да нема насиља и жртава, не верујем да је питање Косова приоритетно, оценио је
британски новинар и аналитичар Тим Џуда и указао да председник Србије Томислав
Николић "сада говори о идејама које су биле у оптицају у деведесетим годинама".

  

"Верујем да ћемо бити сведоци одуговлачења. Требаће времена да се нова власт
консолидује, па да донесе одлуку о томе шта они желе да ураде око Косова, шта су им
циљеви у обновљеном дијалогу Београда и Приштине", рекао је Џуда за Радио Слободна
Европа.

  

"Мислим да ће требати времена да се привикну на нове реалности", оценио је Џуда, који
стиче утисак да Николић нема пуни увид у ситуацију на терену, али ни у атмосферу у
међународним круговима, када је реч о Косову.

  

"Он сада говори о идејама које су биле у оптицају у 90-им годинама. Зато мислим да ће
требати времена да се Николић и његов тим привикну на нову реалност и да одлуче како
желе да наставе дијалог са Приштином", објаснио је Џуда.

  

"Изненађујуће је да он говори на начин који ту реалност игнорише", додао је Џуда,
говорећи о Николићу, и упозорио да такав начин говора води у изолацију, али да ипак
верује да то неће дуго трајати.

  

Према Џудиној оцени, Николић још не гледа стварности у очи и не види себе на челу
Србије у 2012. години.

  

"Свет још гледа кроз неку архаичну призму. Необично је да од својих саветника не добија
адекватне податке, јер ово што сада чујемо", према речима Џуде, "оставља утисак
председника који није у контакту са реалношћу".
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"Може се чак рећи да он још увек говори као неки политичар у опозицији, што он
очигледно није", напоменуо је Џуда и закључио да у овом часу Европска унија има много
веће бриге од Косова.

  

(Фонет)
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